
KAM bestyrelsesmøde den 10. okt. 2013 - referat 
 

1. Efterretninger 
 DGI Cross: Priserne er sat op. Man behøver ikke være forening for at være med. Klubben betaler 

ikke tilskud.  

 Telt: Vi havde et telt lånt af Metal der væltede og gik i stykker. Vi kan få det gamle og det kan 

repareres. Eget logo for 3000 kr.  

 Hæk på stadion: Peer vil have møde med kommunens Vej og Park om hæk. 

2. Eliten i KAM – Festus 

 Aftalen godkendt, men der betales ikke togbilletter til Skive 

 Der er fremadrettet behov for, at vi prioriterer med indsigt i økonomi og budget 

 Peer laver et bud på hvad der hører under ”Elite” til næste møde.  

 2014 en ny budgetstruktur der er delt mere op efter de aktører der bruger pengene – ikke 

individuelt, men i grupper. Fx elite, motionister, faciliteter og lokale m.v. 

3. Hjemmeside 
  Vi aktiverer ny hjemmeside - Bricksite. Regner med at være klar i efterårsferien.  

4. Tøj 
 Linda tager sig af indkøb af tøj. Vi forventer at tøjet kan sælges over nettet.  

5. Næste møde 
 Næste møde onsdag den 20. november kl. 19.00. 

 


